
Referat fra årsmøte i viltfagrådet 2016 
 

 
 

Årsmøte ble avholdt på kommunehuset tirsdag 5. april 2016 kl. 19:00 

Det var ingen kommentarer til innkallingen som ble godkjent. 

 

 

Årsmelding 2015 ble gjennomgått. 

Det har vært flere møter ifm. forvaltningsplan for gjess. 

Gjennomgang av statistikk. 

Det var en kommentar til årsmelding. Den manglet oversikt over viltfondet. Det står nå kr. 47 182,98 på viltfondet.  

 

Felles bestandsplan for hjort i Nordhordland. 

Det holdes skipningsmøte i Nordhordlandshallen i Knarvik onsdag 13.04.2016 kl 19:30. 

Alle valdene er invitert til å være med, og en representant fra hvert vald bør delta for å få mer informasjon. 

Det er lite opplysninger enda på hvordan dette er tenkt gjennomført. 

 

Forvaltningsplan for gjess. 

Det har vært oppstartsmøte, og det er nedsatt en arbeidsgruppe. Vårtelling gjennomført 2.4.16. 

Formålet er å styrke lokal forvaltning. Med godkjent forvaltningsplan er det mulighet for 15 dager tidligere jaktstart. 

Nettsiden for gåseplan: http://www.radoy.kommune.no/forvaltningsplan-for-gjess.373994.nn.html 

 

 

Valg: 

Forslaget fra valgkomiten ble vedtatt. 

 

Tittel Navn  Periode Valg 2016 Periode 

Leder Øyvind Ullestad 2015-2016   

Styremedlem Odd Helge  Solberg 2015-2016   

Styremedlem Arild  Hjertaas 2014-2015 Sjur Brandtun 2016-2017 

      

Vara Roy  Øksnes 2015-2016   

Vara Johnny Fonnes 2014-2015 Johnny Fonnes 2016-2017 

      

Valgkomite Trond  Leikvoll 2014-2015 Trond Leikvoll 2016-2017 

Valgkomite Stian Sleire 2015-2016   

  

 

 

Eventuelt: 

Det er mulighet for å lage felles bestandsplan for hjort for hele Austrheim uavhengig av sammenslåing av vald. 

Ny bestandsplan må være klar til 1.5.16. 
 

 

Vedlegg: Årsmelding 2015, Gåseplan
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